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I

Jwag intervieweg af Guantanamo Bavy,

tuba by Spec:al Agents -
| was present for translation.
the Tollowing information:

provided

bs ~1
»p7C -1

bé -3
B¢~
b7Cc -

b7F -

bé -3,

Je7e -

b7 -1
B7E -1

n6 -3
bic -
b7D -

bE -

and ne has never neard these names

before.
I
5/5/2003 Cuantanamo Bay, Cuba
265A-MM-C95102 AA 538 5/5/2003
SA
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< xD30] b6 -3,
Contm
On BIC -3
- Page b -1
was asked if he liked Americansg and responded b7E -1
"of course.T TATEbic translator advised that the response was
b6 -3,4 sarcastic) further elaborated, why wouldn't someone like
bIC ~3,4 someone who had treated him badly on the way to Guantanamo Bay and
N hit him. When asked about details regarding the hitting and if
Americans had done so, did not want to discuss the topic
b7F -1 anymore.
b& -3
‘ lwas shown photographs of r iand B¢ -
| |and did not recognize him. | [ did ot know P
anyone Having these names. e -
e -3 4 did not usgse a false name while in Afghanistan.
' He had no Teason to change his name |
prc -3,4 [ 1 He did not use the namej Bnd hasg
BID -1 never heard it before.
b7F -1 oe =2

Upon leaving Guantanamo Bay, [ ] wants to go back to pp -3
his home country and never leave again. He does not want to
participate in jihad and wants to get married.
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[Footer A: /14/2003Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-C99102 SUB AA 4805/05/2003

be -1

SA

]
[Header A: 265A-MM-C99102 SUB AA 48

bTC -1

b6 -3,4

h4/14/2003 1 B7¢ ~3.4

B7D -1 -

} b7F -1

05/05/2003 KT TRFORE HE b6 -1,2,2,4
HEREIN: 18 GHOLABSIEEED o ot b7C -1,2,3,4
DATE T2-0952004 By 157 0 PMH BCE Bt

b7D -1
biF -1

was interviewed at Uamp
Delia, Guantanamo Bay, Cuba. 1he interview was concucted by Special Agent (SA) I

Naval Criminal Investigative Service (NCIS), and SA] | Federal Bureau of
Investigation (FBI). provided English to Arabic translation during the interview.
E:jprovidec The following information.

denied being able to speak or understand the English language. indicated that he
was in good health, however was bored with the food that he was receiving, Additionally, he requested
that his Koran be taken from him. He indicated that he has memorized the entire book and does not
want it in his cell. He stated that he does not want the book because the possibility of an (infidel) MP
touching it exists if he has it in his cell. When asked to recite his favorite Sura’s from the Koran he was
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niot able to do so. He cited his favorite topics covered in the Sura’s. compared Camp Delta
to any prison in any other Arab country and indicated that Camp Delta was the worst prison in
which to be detained. When asked if he was ever incarcerated in| Ihe stated that he was not. He b5 -3
later clarified] pic -
biD -
BTF -
then began to complain about the conditions «t Camp Delta, stating that the new MP’s with e

the 9/4 patch on their shoulders were mistreating the detainees. He stated that he was not allowed to talk
to other detainees in his cell block by these MP’s. [::ﬂso believed that his letters are being b7C -
withheld from him, stating that he has written his family over 100 letters but only received 4 letters in b7D -1
reply. : ' bIE -1

was told about Camp Four and asked if he knzw how he could be moved to Camp Four. He 6 -3

Rad heard of it and saw the photographs that were posted in the interview rooms, but stated that it can be  7¢ -

called “Camp Four”, however it is still a prison. N
b78 -

When asked if he thonght he deserved to leave Camp Delta, sarcastically replied “no”. He

then told S o ask him why (stating why in Engish). His response to his own question was Be -3

“because I'm Muslim”, again stated in English. He opined that this war (in Afghanistan) was b7 -

Christianity and Judaism against Islam. elieves that he was “kidnaped” byl | b7 -

who were working for America, and brought to Camp Delta. He further believes that it was God’s will  p7r
that he come into US custody and that he will be released when it is God’s will in the same manner that

he was “kidnaped”.

| He indicated that the latest news he »s -3,

asked for any news

had about the war in Iraq was that Synia and Tran were also going to be at war with BTC -3
b7l -1
[Watermark B: FD-302a (Rev. 10-6-95) R

Continuation of FD-302 of, On, Page

]

the US soon.[:_______]was not provided any updates on the situation in any of the above counfries,
He then asked for any news| | He stated that the last news he received]

b5 -3,
he stated that he was not sure. He further stated that he was nof involved in o
| He stated that € -2
this allegation was false. When asked why| | b7D -1

would lie he indicated that it was because they were also infidels who were “slaves” to the Americans. b7F -1
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opined that Israsi was

responsible]

[ He further indicated that Israel will

harm Muslims and the US was a big protector of Israel. |

then indicated that he obtained a lot of his views about Israel and Jewish people from the
Prophet Mohammed. He indicated that the Prophet stated that “one day the Muslims will kill all the
Jews in Palestine. All will be killed until even the trees that a Jew were to hide behind would talk and
tell everyone that there was a Jew hiding behind him.”

When asked what he thought his life plans would have been had he not been detained, he indicated that
he would have married, had children, and perhaps gone back to school to study Islam and Islamic laws.
He was not able to give any long-term plans and stated that it is “Allah’s will” as to what wiil become
of his life. If he were to ever be released from Camp De ta he stated that he would get marmed have

children and teach Islam. :

indicated that he does not hate Americans or the US. He opined that the US will eventually
enter into a war with Yemen, just because they can. He opined that the US will be at war with Syria and
Iran next | He stated that he obtained his news from other detainees who

obtained Thelr news mrom their interviewers. When asked who he obtained his news from, he stated that .
he was not a spy and did not want to identify which detainee provided him with the news, ;
agreed to meet with and talk to interviewing agents in the future. At this point the interview was
terminated.

Filename: \Citffs\CASEDATA\Investigations\Operations CelN\GTMO Electronic files\302s
GTMO\302s) fwpd
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5/9/2003

On 5/8/03 and 5/9/03,}

was interviewed at

Guantanamo Bay, Cuba by Federal Bureau of Investigation Special
Agent | land US Army linguist SGT

| { The interview was conducted with tranglation
provided by SGT i After explaining the purpose of the

interview |provided the Zollowing information:

b6 -3,4
The interview on 5/8/03 o was conducted at BIC -3,
1530 and was completed at 1830. The interview on 5/9/03 was
conducted at 0400 and concluded at 0645. These two interviews are
linked together, with the second a continuation of the first. bIF -1

rQbsgzyﬁd_dTring these interviews, was fully
engaged. maintained excellent eVe comntact with the
interview team. _ laughed and joked at times with the
interview team. appeared to very concerned about the

b -1

laughed nervouslv when articles goggerningl

were

pregented Lo him. was visibly upset by photos of the
victims recovered at Lhie Pentagon crash site and people leaping

from the World Trade Center. At the completion of the second

interview, | - |while alone in the room, was geen with his .~ .
head down on hies hands on the table in front of him, crying.

differently than past interviews. A long table was placed in front

0f| lso as to present evidence in front of him. There was

alsc a on the table along with binders, files and

fhotOfraphs. Upon entering the roonm and after greeting him,[::::] b -3 4

commented he was surprised by all the things in the room.
& interyiew agent offeredif:::::::%] fruit, trail-mix and water. B7¢ -3

accepted the water. It was explained to| | b7D -1
the Teason Ior all the items in the room was because the interview ..
team was going to discuss with him mnany of the events which have
happened in the world, since his arrest, and which affect him here

in Guantanamo Bay. The interview agent reminded he had
promised him he would do this during the last inCEIVIEW.

For these interviews, the interview room was set up I

5/9/03 Guantanamo Bay, Cuba
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b7D

b7F

[ _]attempted to digcredit

bé
BIC

=)hs]

bIF

“his de

5]
| | was then preserted with the testimony of

Gu?ntanamo detaineel " |was not identified
to i
had identified him|

E bl

<333

cainee photo.l
e B7C

bID -1

-]

b7F

demanced to Know who 1n the camp had gsaid these things
about him. The interview agent tolé| Ihe was not at
liberty to divulge his identity, however, his testimony should be
clear enough to know that what he is saying is the truth.

The interview agent then told

1S

involvement in Al Qaeda|

appeared deflated

ags the articles were read to him and while he read the last
article.

asked what accusations] Ihas made
The interview agent stated| |

against him.

e does not have much

{Was shown] 5 detainee photo and

know nhim. |

other than
said he did

The 1lnterview agent emphasized to|]

b6 -3.4
b7C ~3.4
bBID -1
B7F -1
{
l
b6 -3,4
BIC -3.4
bTD -1
LTF -1

i he must understand this is a critical time for him.

| each day that

goes by makes] [Tess and less important. Further, because

lhas not fully cogperated, he is currently on the same

land will take full

level]
|must tell the interview agent

hiame for their actions.}
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Conty]
On bYCc -3,4
- Page B7D -1
The interview agent sald he did not have evidence against] BTE -1

bé -3.,4

biC
b7D

bTF

-3.,4
-1

-1

b6 -3,4

b7C
7D

bIF

-3, 4
-1
-1

he had hurt or killed anycne. He felt] | like so
many others, has been migled and manipulated, which makes him tco a
victim.

The interview agent explained, all these others are
talking and cooperating, they are looking for their way out, saving
their own butt, talking about him and implicating him deeper and
deeper. | | needs to tell his story, he needs to be
completely truthful, be responsible and accountable for what he has
done but not take the blame for things he has not done.

attempted to digcredit the testimony of[::::::] l

| saying they would say
anything under torturej continued, they claim to know me
by all these different names and have seen me _jin one place or

another. The interview agent strongly told torture is
not an issue and he knows it. Further, when this goes before a
tribunal, the torture argument will not be considered because the b7C -3
USG does not torture anyone in it's custody. He has to deal with bID -1
this evidence and it's totality. | was told, it's highly
improbable all these individuals huddled together to conspire
against him, providing testimony which matches the other and which
matches the photog) , i
The interview agent again pointed to the photo off. I
and stated, the pictures do not lie. I

was strongly told, torture is not an issue,
igolation is no 1 igsue, how the Koran is handled is no
longer an issue. i !has a much bigger issue to deal with
right here and now, his future and his life.

The second interview began at 0400 the next morning. The

photos and articles of N
were laid out on the table in front or | | for eftect. The
names of each was written on the dry-erase board | | b6 -3 4

jtime-line was also
b7C -3,

WriCLeR on the board.| [was again offered fruit, trail-
mix and water. He accepted the water. | began by B7D -1

bringing up the torture issue again and questioning the locations .
and names each provided. The interview agent told] !

torture was not an issue and he was not going to address it any

lenger. As for the rest, the interview agent told |
attacking the minute aspects of what is presented is not going to
discredit the totality of the case and evidence against him. This
includes not just what was presented during the laab interview but

alzo hig own admitted testimony and actions

bl
b6 -3,4

b7c -3,4
b7D -1
b1F -1
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Contir

1did look at the photos
fﬁ% fﬁf visibly upset by the photos. In prior interviews4

it would not be gsuch a big deal and he would not be a major
interest to investigatcrs. However, he and the interview agent
know that is not the case, that he was involved with a bad group of
people, who looking back now, manipulated him. The interview agent
told he now wanted him to see and understand what the
men laid out before him are responsible for. | Jwas first
shown video footage of the §/11 attacks on the World Trade Center.
was then shown still photos of the towers on fire, BIC -3,
planes crashing into the building, people leaping to their deaths R
and the collapse of the towers.| i was then shown the

burnt corpses of victims from the Pentagon attack. The interview rE L
agent told| | these photos are very hard for him to look at

and would be also for| | however, he wanted | ‘ | to

know it was much harder to have to recover these people, as he did,
following the day of the attack. | [

b6 -3,4

ad refused to look at the photos,.

l fwas asked if he thought this was something God
would condone, was this in line with what Islam teaches. [::::%]

solemnly stated no. | lvas asked if he felt this
was something he felt was righteous in any way. He stated no. The
interview agent pointed out toj | those who hi-jacked the

airplanes and knew they were going to die that day, committed
suicide. He is aware that suicide is against Islam. Those who
carried out this atrocity were not martyrs. A martyr ig someone
who dies bravely on the battlefield fighting an armed enemy where
there is an exchange of fire. But someone who hi-jacks a plane
full of innocent unarmed people, many of whom are women and
children, and then crashes that plane into a building full of
innocent unarmed people, they are not martyrs, they are murderers.
They committed suicide. To commit such a horrific act in the name
of Islam disgraces and defames the faith.

The interview agent pointed out tol | the name of
the towers included the word, "world" and of the 3000 human beings
who were murdered that day, many were Muslims, Christians, Hindus,
Jews, and people from many different countries. This was not an
attack on any one country or any one group of people but an attack
cn all of humanity. ©No God, regardless of religion, would condone
the murder of so many innocent unarmed people. Those who did this
in the name of God and Islam, without a doubt, abuse and malign_the
religion and will feel God's wrath and anger on judgement day.

bppeared visibly shaken by this realization. b6 -3,4
The interview agent told unless he wants to °'¢ 74
take equal blame for what happened, Then ne must reach out and b7D -1

accept the interview team's offer to help. His most powerful tool gyr -2
is the truth. He must provide what his role was and his level but
there is no reason for him to be left hung out to dry by everyone

else he believes are his brothers. They are finding their own way

out, they are trying to save their own butt, he had better start
thinking about his own well being and hig future or he risks not

having one.
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b6 -3,4
b7C ~3.4
b7D -1

b7F ~1

FD-3

Canu

appeared despondent. He was not

RN o | mainteiagddieye contact 8
with the interview team and listened intently to rma_t_ﬂa.s_beling
said. The interview agent then made it c¢lear to his
time was drawing short. Further, the interview team was already
being teld they may have to depart for another mission somewhere
elise in the near future. | | was told, the interview team
wanted to work with him but when thsy are told to leave, they must
go, and they are unsure of when they will return. They hope that
by that point, it is not too late. |_ lwas told, the
interview team was going to give him a couple of days to think
about everything they had presented to him and talked about. He
needed to make a decision about his future and they hoped he makesg
the right one.

At the conclusicon of the interview, the interview team

wished] }luck and that God may accept his pravers. After

exiting the room, the interview team witnessed| |with his

head down on hig bands opn the table in front of him. | |
e

was crying and sobbing with tears falling on the table when he
lifted his head.
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05/13/2003
b6 -1.3.4 On May 12, 2003,
i was interviewed by 3Jpecia
b7c -1.3,4 “Rgents]| [and SA ] ' l at_Camp
b7D -1 Delta, U.S., Naval Base. Guantanamo Bay, cuba. | | provided
b7E -1 [:::::j]translation.l provided the following information:
‘ bE -3, 4
bHTC -3,4
b7 -1
B8 3.4 I ]has used the nemel | ang b7F -1
B7C -3, 4 stated he Has already told| |
bTD -1 used this name because of the abuse he received from interrogators
N in Pakistan after he was captured. He has never heard the name
i land has never used that name.

He again stated that he lrad already provided this
inZormation | | but then agreed to answer the
interviewers' guestion anvway. |

b -3,4,°
b7C -3,4,
P7TD -1
. pip -1,
bé -3,4,5
b7C -3,4.,5
B75 -1 [&Td Tot mest anyons else
bIF -1 Iwhile he wag there, and did not meet anyonej |
AL T I NF ORMATION CONTATINED
. HEEBIN TS UNCLASSIELED
DATE 322087
05/12/03 Guantanamo Bay, Cuba
b6 -1 Z265A-MM-C591C02 SUBFILE Ah 237 05/13/03
SA E 5g S

b7C -1 SA DETAINEES-4035
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FD-30) la photograph of| | \

on Continuayop of| seen this indi¢sdnalobefore and 2
, Page does not know nip. | T not recoonize any of fhe
following names: | o5 3.4
b7 -3.4
recognized the name| [-n the religicus context of that®m -t

name being a close friend of the prophet Muhammad. When asked the p7r -1
name| | he recognized it as his own and.added that there is a
i [detainee at Camp Delta who also has this name. There 1is I

also a detainee named| lat. Camp Delta, who is[____ ] He
does not know anything else about this detainee who used to be
housed near him but moved a few weeks ago.
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RET/NOFORN
FEDERAL BUREAU OF |NVESTIGATION 126
Precedence: ROUTINE Date: 05/18/2003
To:  Counterterrorism Aftn: ITOS § - GTMO TF
Ss
Investigative Technology Division Crisis Response Uit
uq. |
Miami SAC Hector M. Pesquera
ASAC Frank Fighuzzi
SSA[ l
ssa[:::;] b6 -1
SA b7C -%
SA |
CIRG 4 ASAC Frankie Battle
uc
SSA
New York ASACT b}
[-49 S8
From: Miami
GTMO Projec bz -1
Contact: SS | b6 -1
bic -1
Approved By: SSA bE -1
b7C -1
Drafted By- {U:' l ' b6 -1 . .
Case ID #:)aﬁf 199N-MM-C99050 (Pending)  b7¢ -1
Titte: 38(- (U} GTMO PROIECT |
) — . bl .
T OB |:S:| b2 -4

Synopsis: {J) GTMO Situation Report (SITREP).

I8 Classifie

Reason: 1
gsify On: X1
Details: (U) The following is a summary of significant activity that has occurred at GTMO for Saturday, 05/17/03.

SIGNIFICANT EVENTS:

None,

INCOMING PERSONNEL:

E‘%RET /NOFORN
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SECRET/NOFORN

To: %gfmterterrorism From: Miami
)

Re: . 199N-MM-C93050
o
None,
OUTGOING PERSONNEL:
None.
CONTINUING MATTERS:
Nuone.
DETAINEES:
{7
‘-W’I‘hcre are cwrrently 687 detainees being held at Cump Delta or the Fleet Hospital.
DETAINEE OPERATIONS:
i } The following detainee interviews were scheduled for Saturday, 05/17/03:
1. |
2.
3.
4. BE -1,2,3,4
3. b7C -1,2,3,4
g' b7D -1
R, B7F -1
g,
10,
1.
INTERVIEWS CONDUCTED: '
] 1= On 5/12/03] fwas interviewed
at Camp Delta, U.S. Naval Base Guantanamo Bay, Cuba, by SAl _|Federal Bureau of
Investigation. The interview was conducted in Enelish.| ]
b& 1,3,
p7C ~1,3
b7D -1
lwas polygraphed three times in AF and did not show deception regarding] r BTE -

I jbut he did show deception regarding| ] |was also polygraphed
once in AF and found decentive regarding his association to] i

| [information is
consistent with mformation he previously provided to security personnel and investigators in AF, As a resuli of the
information he provided to security personnel in AF,| |

SEC%TZNOFORN
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S%T /NOFORN

To: Counterterrorism From: Miami
Re: 189N-MM~-C99050
{0y

to address the security disclosures,

b6 -3,4
(U) b7C -1,4

L7D -1
b7F -1

On 5/ 13/(}3,1 lwas interviewed at Camp Delta, U.S. Naval Base Guantanamo Bay, Cuba, by

Special Agent| |Federal Bureau of Investipation. The interview was conducted[ __ Jwith b6 -1.2,3.4
transiation provided by Navy PO3| iprovided detailed information regarding  w7c -1,2.3,
his dealings with w75 -1
| BIF ~1
b6 3,4 (U |
b7C -3,4
"B7D -1
BTF -1
On 5/ 14/03,; ]was : interviewed at Camnp Dela, U.S, Naval Base
Guantanamo Bay, Cuba by Special Agent — Federal Bureau of BE -1,2,3,4
Investigation. The interview was conducted in ngirsh an translation was BIC -1.2.3
provided by Navy PO3| | as questioned about the e
discrepancies between the information he provided ] as to lus motives for going to Afghanistan (AF) b7D -1
and his activities while there. [_____-__—_f___]was told that others at Camp Deltz and else had bTF. 1.

b6 -1,2,3,4

b7C -1,2,3,4

b7D -1

b7F -1
b6 -3,4
b7C -3,4
b7h -1
b7F ~1

placed him at locations in AF which he has denied visiting, [challenged the veracity of those who
provided the information about, but did not provide any new information which might explain the discrepancies.

(U}I

|(FBI) and SA] [ncis).

On 05/17/03 I Iwas interviewed at Camp Delta, U.S,

[_A’aﬂummnamo Bay, Cuba by SA}

was shown four photos of individuals, none of whom he admitted recognizing,

b6 -1,2,3,4

b7C -1,2,3,4
(U)l ] On 05:’17/03,' lwas mterviewed at Camp  B7D -1
Delta, U.S, Naval Base Guantanamo Bay, Cub by SA] J(FBI) and SETF 1
| I (o)) i L fwas detained by U.S. forces
] I requested to speak with interrogators regarding mail
service at Camnp Delta. | also requestecl a picture book about animals. I

(L)

SEc%ETzNOFORN

DETAINEES-4039
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To: Counterterrorism From: Miami
Re: },ﬁ,,mgsm«m*c%oso

N
{8}
On 05/17/03 as interviewed at Camp Delta, U.S. Naval Base Guantanamo Bay, Cuba by SA b1
nd SA
1 bé -1,3,4
| [viewed a photograph of} [pnd positively identified him  p7e -1,3,4
asa friendl
BB -1
b6 3,4
L) BIC -3, 4 eTE
bID -1
BYF -1

On (}5/17/03l [was interviewed at Camp Dielia, 1.8, Nava! Base Guantanamo Bay, Cuba by SA \

i | Federal Bureau of Investigation and SA lA’u‘ Force Office of Special
Investigation. ! l '

b6 -1,2,3,4,5 .
b1C -1,2,3,4,5
bTD -1

b7F -3

cfore being turned over to the U.s., who questioned hum

Bamyan.
b6 -3,4
(U] b7C -3 4 i
b7D -1
L7F -1
On 0%/ I?/OBI |was interviewed at Cargp Delta, U.S. Naval Base Guantanamo Bay, bl

__Cubaby SA bé ~1,3.4
L3 )| ‘

b7C -1,3,
i He was then transferred to

the American special Forces, . Sl
I - I . . pIF -1
i i
s 3,1 ] |
B7C -3,4 | I
b7D -1
b7F -1

SEWNOFORN

DETAINEES-4040




sm%w/uopom

To: Counterterrcrism From: Miami
Re: 18] 199N-MM-C99050

On 05/ 17/03! lwas interviewed at the U.S. Naval Base Guantanamo Bay, Cuba,

| ISA' | Naval Crirninal InveSTERTIVE

Service monitored the interview from an adjacent room| {
was read his lengthy statements accrued durine the interropation peried of several months | i

ONGOING ADMINISTRATIVE MATTERS:

M’Tba following telephone numbers may be used to contact FBI personnel at GTMO:

Command Post: (Scc_u‘ci b2 -1
b2 -2 (Secure Fax |
(Unclassified Fax) ‘ b2 -2
FBI SSA: (Secure) b2 -1
{LEADY(s):

Set Lead 1: {Adm

ALL RECEIVING OFFICES

{1 Read and clear.

g

SEXEETZNOFORN

DETAINEES-4041

He also went into detail concerning his capture.




12MS Object Details Dage | of 2
Activity Contents
b& -3,4
- 127
| ID: 0004040860653 | Title: 302 20030519 - B7C -3,4 ]
Narrative; b7n -1
BIF -1
05/19/2003
{
OnMav 19, 2003.' bé -1,2,
fwas interviewed at Camp Delta, U.S, Naval Base, Guantanamo Bay, Cuoa .
By I'BI Special Agenty provided :Itranslation. et
bprovided the following information: ' b7D -1
7 -
b6 -3,4 [ Jadvised that he has pain in his right leg. He is io_____Joell block next toj The o 0
b7e -3 .4 guards were teasing the detainees and begause of the noise they were making he was beater in the leg and mouth. He bas
' i been given some medicine for his injury admitted that he spilled water on the guard before he was beaten.
b7D -1 { kstated that what has happened, has happened, 2nd did not request any action from the interviewing agents. He just
BT -1 wanted to make the interviewing agents aware of the situation.
[was arrested by American forces] ) r__} e -3,
|went to fight jihad because of a fatwa he heard | e
|He feels that the Taliban cheated him because he 3
Was Nghting the Northern Alliance which was N0t a cause he believed in, therefore it was not really a jihad for him. D7D -1
b6 -3,4 B7E -1
b7C -3,4
b7o -1 b6 -3,
|who is a detainee here at Guantanamo Bay| !
B7E -1 B7C -3
b6 -3,4 I bib -1
! I lhas not used the name’ IHe has used the namg land| lorly at Camp Delta o7
b7¢ -3, 4 asa aicknamej Iis his family name. F
B7D -1 ' b6 -3,4
b7F -1 B7C -3,4
BTD ~1
b& -3,4 b7F -1 b6 -3,4
BTG -3,4 f b7C -3,
e -1 |abont the stupidity of the Taliban. They were 7R -1
b7 -1 having sex with everyone, even young boys and giris, B7T -1
i
An individual in cell] kried to commit suicide by hanging himself,] | 55 34
because according to Islam, suicide will cause you to go to hell. It is against Istam to kill yourself without reason. b7e -3,
b6 -3,4 }was shown a photograph ofi . . ‘as a B0 -1
Veracity testf recognized the photo as an ndividuaij {and stated ihat His name is N
B7C -3.4 ] He wes 2 shown a photo from a video dated 8:1:2000 of two unknown individuals in 2 meeting where Usama
bTD -1 Bin Laden spoke, He did not recognize anyone in the photograph. He was shown photographs of}
{He did not recognize the photographs. Copies of the photes have been
B7E -1 -
placed ina 1A enveiope.
bé -3.4 |did not recognize any of the following names:l
B7C -3,4
LD -1 bé ~3,4
B7F -1 When[:]!eavcs Guantanamo Bay, he plans to go back to] e will disregard anyone who  b7¢ -3,
suggests that he fight jihad, He feels that it was a stupid idea to follow the fatwa. ——
B7F -1

DETAINEES-4042
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Involved Participants
fRule “ Name b6 -3,4 Ji
| Subject of Activity i[ ::bvc -3,4 él
b7L -1
Attachments B7F -1
[ No Data Found ”
DETAINEES-4043
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b6 -3,4
B7C -3,4
b7D -1
b7F -1

b6 ~3,4
b7C -3,4
bIB -1

b7F -1

b6 -3,4
b7C ~3,4
B7C -1

b7F -1

b6 -3,4
p7C -3,4
B7D -1

b7F -1

b6 ~1

b7C -1

it and 1ts contents are not to be distnbuted outside your agency

128

05/21/2003—

was b6 -1,3,!

interviewed at Camp Delta, United States Naval Base, Guantanamo Bay, Cuba by Special Agent
Federal Bureau of Investigation, The interview was conducted in English. After

being advised of the purpose of the interview] ther
information: '

him harshly since the incident he had with them; |

b7C -1,3,

eafter provided the following B7D -1
b7F -1

is currently in isolation and is unsure how long he will remain there.
believes that he did not do anything thet warranted his being sent to that cell block.
realizes he cannot win a confTontation with the military guards and would not initiate a
physical confrontation with one of them.l believes the guards have continued to treat

initially indicated that h2 would answer nomore guestigns regarding his

case saying that he has answered everything already and it is in the file. continues to

because of injustices and now the same injustices are happening

feel that detainees, including himself, are being held "injustly. Detainees left th iir %ﬁf& Cfﬁxtﬁes

to them here, Means

the interviewer no disrespect but feels that after a year the investigation should be compleie.

f | [Fdicated

question, The interviewer told him that another detainee had reported|

THal e had alrcady anawered 1hat

[ jdoes not know why someone woulc say that about him. [belicves

there was a{ ’m Afghanistan who shared the same name as -

_ k and the interviewer engaged in a long conversation that had no
investigative value was then asked to 1ook at a picture. looked at the
lﬁhnm for severa! mipntes and sa1d he did not know the nerson When 1IRI0TTREG 104t the photo was of

! Idld not look like that when he knew him. He later said ¢

05/21/2003 Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-C59102-AN664

SA FBI

HER

as visibly shaken a
hat it wasn't the same

DETAINEES-4044
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bE ~3,4
b7C -3.4
2
b0 -1

b7F -1



b6 -3,4
b7C -3,4
b7D -1

b7EF -1

b6 -3.4
b7C -3,4
»7D -1

bTF -1

I2MS Object Details

Activity Contents

130
b& -3,4
| ID: 03686033571417 || Title: 302 20030527 | B7C -3,4
Narrative: e
b7F -1
05/27/2003
! ‘ was interviewed at Cam Delta, US. ¢ -1 2.3,
Naval Base Guantanamo Bay, Cuba, by Special Agent] |, and Special Agen] U8 Air i
Force Office of Special Investigations (AFOSD)J frunslation was provided by| i byc -1.2.2
b7D -1
b7F -1
E;;—_]smted he is tired and had recently showered which is why his hair was wet. He discussed his polygraph
resuits of a month ago in which he was deceptive and stated the machine and method was in error as it had misread one of
the questions regarding his receiving any training while in Afghamst i that he had not received any
training, Testing procedures were discussed in general terms althougwonﬁnued to state the machine and
method of testing was in error,
He has not sent or received any mail for a long time and his last interview was conducted approximately two weeks ago. ||
as introduced to a new interrogatar who requested they discuss some of the items in the file as there b6 -3 4
were questions needing c!an’ﬁcationﬁmdicated an unwillingness to discuss any topic previously '
addressed, stating everything is in the file and that he is very tired of being mislead by interrogators who never offerthe  jpic -3,
detainees any benefit for there assistance, He was instructed again of the various levels of Camps, those prvilepes each  llop .y
camp has to offer, as well as the disciplinary levels within the camps, and other items such as books.[if_z]did
not feel thess rewards were enough incentive to warrant his continued assistance aside from any new material being bTE -1
discussed.
A question was asked concerning a previous report of his providing explosives while in Afghanistan. He asked if the
question was an attempt by the interrogators to deceive him and sz the information in a court of law. After being advised
it was not a trick question he denied any accountability for ever having involvement in explosives in Afghanistan
|complained of losing his memory and being subjected to mental torture far greater than what he would
experience ui Iif arrested in those countries for the same reason.
b& 3,4
_ﬂade one request of having another| - - placed in an adjacent cell so he would be able to speak with ||, - . °,
someone from his own country. The interrogators stated they would attempt to arrange this and that i this was !
accomplished he would be expected to provide additional answers i questions, b7n -1
bTF -1

Involved Participants

l Role H Name bs -3,4

! Subject of Activity : i b7C -3,4
b5 -1

Attachments BTE -1

J No Data Found

ALT I NRORIATTONCONT ATNED
HEREIN: i FTED ] )
DAREE ZE YRR U B IS ODHEY. BCES i E T 4R CUERIR T

DETAINEES-4046
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05/31/2003

I | was interviewed on ne -1,2,3

Delta, Guantan Bav, Cuba by Special Agents| [EBDand . .,
INCIS). iwas acting as the| ftranslator. - _1’ ’

provided the Tollowing iniormation:

biF -1
b -3 4.5 ‘ lsaid that he would not talk or cooperate until such time as he was
o permitted to makﬁ_g_tz]gplm_g?ﬂ to his family. It was explained to that "it doesn't
B¢ -3,4,5  work that way". would have to tell the truth about his achiviies with| |
b75 -1 before he would be alfowed any extra privileges.
BIF -1 tated that many of the dctai‘mwm_b_ﬂng‘mistreatcd. Some wereg
being brought into interrogations, late at night, and beaten. isaid that he was not b6 -3,:
personally aware of this, but it is common knowledge among the defainees showed ..
the interviewers his chest and stomach by lifting up his shirt. appea i ’
he had been beaten. There was no visible sign of injury. 'When asked about aetails, B0 -1
reverted back to the fact that he wanted a phone call. b7F -1
sa.xd..thauhmﬂaf the most he had ever talked, but would not talk
again until he got phone call is concerned about the welfare of his family and
b6 -1,2,3,4  wants to let them know he is alright appears to be I_fnaa.lna.ﬁ.nz.hiﬁ.interviewers. He
b7C -1,2,3,4 ted that a previous interrogaior, was 110;. very clever. , ondered“if SA
_— %&faet American". lrcmarked that SA| |was dangerous". ]::]
b7F -1 elieves that he will never leave Camp Delta and is p
indefinitely.{ was told that detainees, to include Saudis, are leaving. bé -3,4
did not believe This. When first got t¢ Camp Pp.u@__h&_thgmg]:t he would beone of e -3,
the first people to leave. "Everyone" thought the same thing. ow believes thathe
will be at Camp Delta for a very long time and has lost all hope of ever getting out. o

5/31/03 Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-CS9102 SUBAA 180 5/31/03

bé -1

Sh DETAINEES-4047
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05/31/2003

{FRD and

provided the ollowing information:

131

{ | was interviewed on ws -1,2.3
elta, Guantan Bav, Cuba by Special Agents| e 12
CIS). ivas acting as the| ftranslator. -

L7 -1

bLIF -1

lsaid that he would not talk or cooperate until such time as he wes

permitted to m ail to his family. It was explained to

at "it doesn't

work that way". would have to tell the truth about his activities wit

before he woyld be zllowed aniy exira privileges.
st

ated that many of the detai.;mmbdg_g‘mi.streated. Some werc
being brought info Interrogations, late at night, and beaten. aid that he was pot
personally aware of this, but it is common knowledge among the defainges.|

the interviewers his chest and stomach by lifting up his shirt,

appearad.ia.d&m.ﬁhaﬁ'
he had been beaten. There was no visible sign of injury. 'When asked about detalls, b7 -1

reverted back to the fact that he vyantcd a phone call.

sa.ld..thauhlmaf the most he had ever talked, but would not talk
again until he got phone call is concerned about the welfare of his family and
wants to let them know he is alright appears to be I_ﬂz.lmtin.z.his.intervwwers- He

ondered if SA

1

nied that a previous intefroga Was niot very clever.
%ﬂ fact "American". remarked that SA| Iwas *dangerous", I:j

indefinitely.|
did not belieVE TS, WHed

elieves that he will never leave Camp Delta and is p
was told that detainees, 1o inciude Saudis, are leaving.

first got tc Camp i[lﬂm_hilhauﬂt he would be one of
the first people to leave. "Everyone" thought the same thing, ow believes that he
will be at Camp Delta for a very long time and has lost all hope of ever getting out. _

ATLLINSORMATTOR CONTAINED

bée -1

bIC -1

INCLASSIFIED o
P OTANEY ST S AR SR s e iy

5/31/03 Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM~-(C99102 SUBAA 180 5/31/03

SA DETAINEES-4047

b& -3,4

k7C -3,

-bH7D -1

bTF -1



FD-302 (Rev. 10-6-95)

iranscription

your agsney,

bé -1,2,3,4
b7C -1.2,3,4
I -1
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b6 -3,4
57C -3,4
57D -1

b7F -1

b6 ~3,4
b7C ~3,4
b7D -1
BIF -1

ke -2

b7¢ -2
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1t and 15 contents are not to be distrhuted outside your agency.

06/06/2003

lwas interviewed on 06/06/2003
at Cam% Delta, Guantanamo Bay, Cubady Special AZEnis| (FBD) an

CIS) vas acting as the| jtranslator} Iprovided
the following isTormaiion:

claimed that subsequent to his apprehension in 2001, he had been coerced
during T Prior MErVIiew 1o give unirue statements to investigators. stated that he has
.ﬂﬂlﬁ.LBlﬂL_[éSAMA BIN LADEN (UBL), although he had tried all tThe"Wways ne could. Also,
taied that he has never supported UBL, or the Taliban, not even with one dollar
b:s -3,4
BTC -3, 4
b7D -1
b7F -1
| stated that he did not fight with the mujahadeen in Afghanistan and did not

receive weapons training in Afghanistan.

ALLS INPORMATION CORTATNED
HERBIN.IS UNCLASSIFIED .
PATEE12%10%2 0048 Y 6 L3 THPNEIBCELS

06/06/2003 Guantanamo Bay, Cuba
265A-MM-C99102 SUB AA 180 06/06/2003
sA sA| ] s
b7C -1 DETAINEES-4048
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06/17/2003

l |

bE -1,2,3,4 [ jwas mterviewed at Camp Delta, Guantanamo Bay, Cuba on June 17, 2003, Present during the

bIC -1.2.3.4 interview were FBI Special Agent (SA}[ and Navv Criminal Investigative Service (NCIS) SAl ]
T ‘ Also present during the interview was contract !'mguistl ipmvidedl l
trans

B7D -1 ation throughout the interview.
HTF -1
agreed to look at photographs of detainccsl l bE -3 4
I | stated that Be met the detainee in photograph| | '
| |while in jail in Kandzhar and Kabul, AF | jstated that he never participated in, observed nor p7c -3,
heard of any training in chemical or biological weapons| b7D -1
b6 -3,4 b7F ~1
b7C -3,4 - [:]did not know of any biological or cherical tramning| {
e vehemently denied ﬂlat:was an AL-QAEDA camp.l lstatcd that there
b7F -1 were numerous Carps m this area. He does not know if they were AL-QAEDA camps, but he is sure that RS -3,
was not.l:]comparcd th camp as a sort of yun club. People went there to learn fo use weapons or  b7C -3,
to practice shooting weapons as a hobby. clzimed that to his knowledge E::]was not affiliated with b7D -1
any political group. b7E -1

then began complaining about the condlitions in the canfp and the treatment of the prnisoners.

bE -3,4
BIC 3.4 stated that because of their treatment, if the prisoners did not hate the United States before 9711, they do now.
' Whe was asked directly how he felt about the U.S,, he replied that he wouldn't lie like some of the other

B7D -1 prisoners and say that he loved the U.S.
b7F -1
also complained that the medical care is no good. He stated that he had a small cavity and bé -3,
instead of the Dentist filling it, the Dentist puiled the tooth. He also showed the interviewers a rash on his neck. BIC =3
stated that instead of trying to determine the cause of the rash, the Doctor's keep giving him different creams to ptf on his o -1
neck. -
I b78 -1
b6 -3.4 was previously misidentified
b7C -3.4
b7D -1 was not a member of any other Islarnic or politice| party.
b7F -1

AL INEORMATTON: CONTATNED
HEREINCISUUNCLASHIRIES . ..
DATEI221 02004 Y 61872 DMEL BUEAedais

06/17/2003 Guantanamo Bay, Cuba

255A-MM-C08102

SA l l bé -1
b7C -1 DETAINEES-4049
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06/23/2003
b6 -1,2,3,4 On 06/23/2003 .1 |
B7C ~-1,2,3,4 | lwas interviewed at Camp Delta,
1 1 Guantanamo Bay, Cuba by SA] ] and sA | of
m;hnggdfral Bureau of Investigation. The interview was conducted in
b7E -1 Translation was provided by Department of Defense Linguist

| After being provided the identity of the interviewing
Egents and the purpose of the interview, he provided the following
information:

stated that he went to Afghanistan tc help the

Taliban fight the Northern Alliance. |

137

retracted
all of his previous statements regarding these four men. He stated

that he made up the names and lied previocugsly because he was under

stress.|

affirmation and stated thatl was never arrested. When the
interviewing Agents pointed ou e inconsistencies inj

statementas, | lstated that we can believe what we want to

—

06/23/2003 Guantanamo Bay, cuba

265A-MM-C99102 SUB AA 652 06/23/2003
b6 -1 SA

SA
b€ -1 DETAINEES-4050

bé -3
b7C !

b7D -]

[When asked if| !was b7E -
ITocated at Camp Delta, | |gaid yes, but (=) cted this
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07/02/2003
wag interviewed at
b6 -2,3,4 Camp Delta, Guantanamo Bay, uba, by bpeGidl rgent | i
b7C -2 3 4 Naval Criminal Investigative Service (NCIS). Also present
*" “during the interview was Language Specialist] { The
BT -1 interview was conducted in
B7E -1
SA report of this interview in incorporated Be -2
herein: Bie -2
I complained about treatment he has received for his
leg injurIes. e does not feel the Americans are giving him proper

treatment for his injuries. [::::::]denied going to fight jihad and
b6 -2,4 denied being a member of AL QAEDA. He went on to say that if he
pic -3,4 admitted these things, he would be believed., Since he says he is
not AL QAEDA, no one will believe him. E:::::]stated he is
innocent. He went on to say that he has lied to interrogators in
BIF -1 the past. When asked what he lied ebout, he stated he could not
\ recall all the lie ated that as we talk, he well try to
remember his lies.iizzgf:Eﬁwas asked why he lied. He stated that
he lied while in Bagram. He indicated he was in a lot of pain and
both his legs were severely injured. He was not treated well by
the guards and he was afraid if he told the truth, he would be
treated worse. He wanted to receive medical treatment and he was
afraid if he told the truth, the Americans would amputate his
legl(s). He went on to say that when he was captured he was not
armed; therefore, he cannot understend why he is in Cuba. He

b7D -1

b6 -3,4 ot - \ .
stated if he wanted to be in a war, he would have stayed imn .
b7C -3,4
B7D -1 I hé -3.4
L7F -1 After some discussion decided to answer pic -3,4
questions. B0 -1
H7F -1
b6 -3,
b7C -3
b7D -1
b7E -1
i
07/01/2003 Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-C59102
DATEr 0106~ ZBDE
CLASSIFIED B
SA bé -1 REASON g fc)
b7e -1 DECLASEIEY Ol

PDETAINEES- 4051
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. DELRE | bE <3,
FD-3024 bIC -3
Conti 67/01/2003 b7 -1

b7E ~1
bs -3,
LIC -3
BIC -1
bTE -1
bs ~3,4
b7C ~3,4
I wag advised that during previous interviews, b7 -1
he claimed | b7F -1
| stated that was a lie. He stated he never met
l evern though he knew that a man by that name | |
| He only said this because he felt the
interrogabors would treat him better and give him his regquired
medical treatment. He said he slgo lied abou
WAS 3 well-rhown Muslim in the area |
bt -3
I b7C -
stated that | jtalked only about jihad and religion| .
T -
bTE -
l [ He stated he knew
that it was| |s duty to get other Muslims to travel to an
Iszlamic countrvil
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bl

b6 -3,4,5
b7C -3,4,5
b7 -1

b7¥

bé -3, 4

-3

b7C -3,4
b7h -1

b7F -1

b& -3,4,5
b7C -3,4.5
b7 -1

b7F -1

b& ~3,4,5
b7C -3,4,5
7R -1
B7F ~1

Thig nart. of his previous storv. is true and correct.

He believed in

the Taliban ideologyv]

| He stated he did not see many women in the streets

Ehere were no bars, and no “bad things” happened.| !

|it is a good place for pécple who are

I8aving the country Lor political reasons.

[::::::]stated he did becomne disiliusicned because
Afghanistan was not completely like he had expected. He stated he
found out he had been teld sowe lies. He found that parts of
Afghanistan were not true Islam. He stated that there were
different religions, such as Buddhism, and there were Communists.
He liked the idea about the Taliban being in charge and initially,

thers was no fighting.|

| that he was disillusionedJ

{ that the Northern Alliance

were trying to make Afghanistan a non-Muslim country. |
stated he was afraid the Northern Alliance mav take over

Pt was

Detfore Lhe attack on the unitced States (9-1L17 .4
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— biC ~3,4

FD-3¢ 2never discussed any weapons training or training
COnt]T}UaEﬂamﬁ%{U& of 07/{}1/20{}3 4 b7D ~1
.Orl’jagc bIF -1
L n s . . | he b6 -3,4
denied ever attending any training camps while in Afghanistan, e 3
7D -1
Trr—— ——— e e e e s e —r
[“-” b7F -1
He (5
‘ stated that was “one of the lies”. He was asked to explain and
isj“ [he felt comlfortablie discussing -
it because he had heard so much about it. He was asked why he - had (J
bl previously said he had been| --|'stated he started

b& -3,4
LiC -3, 4
b7D -1
bIF ~1

the lie at Bagram, while belIng 1nE_Erogated Fe indicated he was
injured severely and in a ij; :i :f;m. His interrogators
repeatedly asked him abou nd 1L he had been there.
E;i:;;gstated he wanted to ecent medlcal treatment and

e

e only way to get it was to tell the ' t_they umﬂ
wanted ro hear | fstated he wgs never never

e

in Afghanistan. stateg he would admit (
1T 1 T had received training. He Stated tne only time he was in
Kandahar was after the Americans detained him.

Ere

sy bl
be -3,4
| Genied ever LiTlng fis weapoil at & Persoi wiile€ NE was in b7e -3
Afghanistan. He stated he would carry his weapon, on occasion, ——
(5) for protection. He stated there were
5 IOt Of thieves 1n Che aresa and he wanted to be able to protect BIEF -1
himsel£.
bl .
{3)
b6 -3,4
b7C 3.4 HE BSravTsEd niTs
previous storv |
b7 -1 was a lie.
b7F -1
the
Northern Alliance fook over most of the big cities 1n Afghanistan. b6 -3.4
bB7C -3,4
b7D ~1
b7F ~1
b6 =3,4
L7C -3,4
27D -1
b7F -1
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, Page bE -3 .4

bIC -3, 4
b7D -1

b7F -1

bE -3, 4
B7C -3, 4
B -1

b7F -1

At the end cf the interview,l lasked fFor information s -3,4
concerning the| He was asked how he pre -3,

heard about it . He stated another detainee nad been shown a
newspaper article about the incident during an interrcgation, and
this detainee subseguently told him.

b7D -1

biF ~1

, E:\EC/EET
/\
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[Footer A: /19/03Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-C991027/19/03

DATES 01-D5+2005

b6 -1 CLASPIFIED, BY BSFIDHE/EC
SA HBASON: 1.4 (C)
b7C -1 DECLASSIEY ON: . OIRGEREEEG
[Header A: 265A-MM-(C99102
bé -3,4
1119/03 1 wyc -3a
_ At b7 -1
EE I ] b7F -1
07/19/2003 e
ALTHINEDRMATTON: CONTAINED
HEREIN‘;’IS."EUNCLASSIEIED:'Z.EXCE?’E
WHEREISHOWN:OLTHERWIGE
{ I was interviewed at Guantanamo Bay Naval b1
Siaton (amanamn Bav. Cuba, Also present durine the interview was NCIS Special Agent bE -2.3,
and contract linguist| lwho .. , .
providedi Iianguage transiation. proviged the following information: b 1

|: S"] BIF ~1

complained of being mistreated by US forces while it detention in Bagram and during his transit

to Camp Delta ointed to marks on his wrists that he claimed were caused by the shackles. b6 -3,
Additionall laimed that he was upset by having to wear a hood while in transit and that b7C ~3
guards did not respond to a pain in his ear. Further,| alleged that the guards beat him. Whilein  p1p -1
transit[::]infomled the translator of his ills and was told that a doctor would see him later. eE -1

DETAINEES-4056
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According to he is innocent of any offense]

b6 -3,4,¢
L7C -3,4

7D -1

-1

. [was extremely upset that he was detained i fTont ol the female members of nis =
family and stated that he was innccent of any crime,

modified his story regarding the weapons and admitted that

tweapons were used for bird hunting, b6 -3,4,5
b7C -3,4,!
b70 -1
b7F -1
[Watermark B: FD-302a {(Rev. 10-6-95)
Continuation of FD-302 of, On, Page
]
On multiple occasions) asked that his accuser be p-esented to him. According to] |an
enemy of his family had promulgated an unsubstantiated rumor bs -3,4,
b7C -3, 4
b70 -3
! |msisted that he had been wrongly o
accused and imphcated with the weapons.
|
b6 -3,4,5
b7C -3,4,3
b7D ~1
78 -1 |
On multiple occasions,l Iasked for proof that he had committed some offense.
& -3.,4,

insisted that he was a

Bnid thaf it mai only the false allegations of | hat had drawn the attention of »7¢ -3.4
the US onto uggested thaE, o-1id straighten out the situation, but that US D -1

forces would not let him communicate wit As an additional mark of his innocence, —_——

SECRET DETAINEES-4057

file://C:\Documents%20and%620Seftingy ]Application%QOData\Qﬁo}x\rhark... 10/5/2004

bé -2

b7C -2



—_

SECRET
WCitffS\CASEDALAWATL £ ronic Files\01010\nvestigation Reports. _s 302\US9AF... Fage 4 of 4

it.

denied being a member of the Taliban or Al Qaeda. Additionally }had heard of [::}
but heard it for the first time approximately four months ago and did not know anything about the
organization. Further,[ stated that the Taliban did not bring peace. Only since the US arrival has
BB -1 Afghanistan been peaceful.

LIF -1

bée 32,4

b7C -3,4

b& -3,4

b7C -3,

7D -1

b7F -1

maintained that he knew nothing of any additional
weapons| |

- [
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b6 3,4
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07/24/2003
On 07/23/2003, 1
was interview Camp Delta, U.S. Naval Base, Guantanamo Bay Cuba
by INV. The interview was conducted in English and
Arabic. Linguist] | provided translation during the

interview.

[::i::::]was cordial and willing to speak but refused to b6 -3 4
answer any gquestionsg that pertained to his time in Afghanistan or '

any people that he mav know now or ip the paat. | ] bic-3.4
b7 -1
b7F -1
said he is currently on a hunger strike along with
several other detainees. because of
the mistreatment of another detainee. He will be on the hunger
strike for a minimum of forty days. During this time they will
only eat apples and drink watexr. | lcall off the
hunger strike
hunger strikes &ince he has been in GIMO.
E:::::]statad detainees only have three ways to bargain.
He counted the ways as follows: One, they can refuse to eat. Two, P& 734
they can refuse to drink fluids. Three they can refuse to talk. b7C -3.4
has been here forj Ilmonths and has a clear B0 -1
understanding on how to control the system to get his way. ;n,q

He hag algo demonstrated this by controlling his
interviews. i1l start his prayer at the beginning of every
interview. This i1s obviously a control tactic, because he is
interviewed at different hours of the day which do not line up with
the usual prayer times. If he is interrupted in anyway he will
refuse to talk. The prayers may last a few minutes or hours. At
the end of the interviews there are no guarantees that he will talk
to the interviewers. He also set a pattern of only speaking every
other time he is interviewed. b6 3.4

said that several iaterrogators have mistreated b7C -3,4

detainees, put the FBI has not mistreated any detainee. He said b7D -1
that the FBI's process of interview after interview will accomplish ...,
more to gather information than what other interviewing agencies

07/23/2003 Guantanamo Bay, Cuba
265A-MM-C99102 SUB AA 264 07/24/2003
INV.
ALE SECRMATEON SOTATED DETAINEES-4060
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Page

b6 -3,4
b7C -3,4
b7b -1

b7 -1

FD-ib2a
Continu

[ l ainees have stop talking or being
treatment during GRg24/2eg¥iews.

| several disputes or
1nCldent8 in his cell block between guards and detainees. He
described several incidents such as uncooperative detainees
refusing to put their hands out for cuffing or leaving the

tr
0

Tz
2 bTn
bTF

|

recreation area when advised to do so. The guards will |

had_to say please. He said these type of incident's occur

cooperate. He said the detainee would feel "a shamed", because

jon a regular basis by the

weekly andl

| yell to the detainee asking him to please

guards. | [ by the guards]| lon a daily

basis.
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[Footer A: /24/2003Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-C99102 SUB AA69807/27/2003

Sf\ b6 ~1
b7C ~1
]
[Header A: 265A-MM-C99102 SUB AA698 b6 -3,4
‘ b7C -3,4
D7/24/2003 1 . _,
b7F -1
J
07/27/2003 AT CRATTOR CONRNENES
HERETH T3 GNCLASSIFIED - b6 ~1,2,3.4
DATE: 1251052008 DY 615790/ BCHTBAE I EY- 4151 BIC -1.2,3,4
b7o -1
was interviewed at Camo Delta, 1.8, Naval Sfation ¢ 1
Guantanamo Bay, Cuba, by SA |(FBD), SA (NCIS) and SA

l

.S. Army (CTD). This interview was conducted in English._ARer being advised of
the identities of the interviewing Agents and the nature of the intewiew,i::brovided the

following information:

Until this interview,q:lhas been cooperative with interrogators. However, he is presently ona b6 -3/

strike regarding talking with interrogators due to an alleged incident involving an interrogator B7C -3,
humiliating the Koran during the interrogation of another detainee.[::f]did not witness the b7 -1

incident and only heard about it through hearsay. He considers it his duty as a Muslim to believethe . |
rumor until it is proven untrue. As such, he is to do whatever it takes to insure that this situation is

DETAINEES-4062
lApplication%20Data\Orion\mark... 10/5/2004
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reconciled through rules handed down prohibiting such actions by interrogatorsJ |is‘ currently s -1 4

housed

Beginning today, they are also starting a hunger strike.| Istated the strike would end once the

and advised that approximately 16 other detainees _Jare on this strike. —

detainges saw something in writing regarding the prohibition of acts that humiliate the Koran and/or PRt
Islam. BTE -2
Efforts were made to convince:_—_]this decision was not in the best interest of his case, however, .
he continued to refuse to answer questions. The interview was terminated. - Bre ==
b7D -1
— - ——— b7?F -1
Filename: WCitff\CASEDATA\Investigations\Operations CelN\GTMO Electronic files\302s  be -3.4
GTMO\302s 5.wpd b7C -3,4
b70 -1
b7F -1
DETAINEES-4063
be -2
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your agency,
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bé -1,2,3,4

bTC -1,2,3,4

YD -1

bTE -

bE ~3,4

b7C -3
b78 -1

b7F -1

bé

b7C -4

=28

b6 -3.4

b7c -3,

b7D -1

b7F -1

4

bé

B7C -4

bE -
b7C

1

-1

-4

-4

iZEc;r
: / ~ R \W}roa OFPICL?L USE ONLY

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Datz
Investigahion on &t
File # Date dicta
by
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI 1t 55 the property of the FBI and
it and its contents are not to be distnbuted outside your agency
J was 1

lta, U. 5. Naral_BﬁﬁﬂuﬁuﬁnTandmo Bay, Cuba, by
(FBI) and SA NCIS After being

14¢

07/31/2003

ntexviewed at
SA
advised of

e identities of the interviewing Agents and the nature of the
1nterv1ew, provided the following information:

was shown photographs of several individuals.

are numbered 1 through 6 and are enclosed in the 1 (a)
did not recognize the following:

knows of only one person]

State

does not Xnow anyone that goes by the name|
| who traveled to the United

The phcto )s!
notes. l

He

iater toid by other interrogators that]

)

1did not know this hefore that §.

Lad vigited the world Trade CTenter 11 New York.

why |

Center.

oes not know

| visited New York or why he went to the World Trade

He dces not know of any other places in the U.8. that
vigited. | lseened happy after the 9/11 attackg

AGENT'S NOTE: o and

T —1 T 13 0 or
He never discugsed with] jhis desires regarding jihad.

determined to be the same person,

were previously

DETAINEES-4064
07/23/2003 Guantanamo Bay, Cuba '
265A-MM-C59102 SUB 691 07/31/2003
SA IJ‘JA"F"E"':L fAp-ib-zood AR THFORMATYON CONTAINED
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. Page b7C -3,
] "I'so he could better focus 2P 7t
on becoming a better Muslim, ' bIF -1
however,
b6 -3.4 has never attended the mosgue. |_ i
L7 -3 4 | He has heard of] l
' [Lut has never seen him or listzned to his speeches. |
‘B7D -1
b7E -1
1
bt -3,4.5
biC -3,4,5
b7D -1
b7F -1
1)
b1 ;
b&E -3,4
p7C -3,4
b7 -1
b7F ~1

b1
b6 -3,4
B7C 3,4
»TR -1
. BTF -1
15
b1 ;
bE -3, 4 /
b7C -3,4
p7D -1
BIF -1

WR OFFICIAL USE ONLY
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Conty

bg -3,4
b7C -3,4
b7 -1

o7F -%

FD-302a (Rev. 10-68

Y

Inever meti | He does not know his

bl swore an oath to UBL y
b6 -3,4 The following day, he was taken to medical and handcuffed to
g e

with a hood over his head. A female came into the room and .

b7C -3, 4
b7D -1

b7F -1

nationality.

Iwas asked aboutl lwho he mentioned in

i

a previous interview, |
| ¢

said he could not describ ibecause it wag_so long ago.
He believes he was from ecaase of hig name. [::::::]said he
did not look like an Arab.

AGENT'S NOTE: Once the interview was completed, asked the
interrOfators about sexual assaults he heard about occurring in the

camp. explained he heard ﬁjuﬁ;_ﬁemaie interrogators were
sexually assaulting the detainees further stated that while

he was imprisoned in Bagram e

said that during an interrcgation he was cold that 1f he did not tell

the truth, then “things” would be done to hig, H as gquestioned
about UBL and swearing a bayaf..(cath) to him | iqaid he denie=d

b6 -3,
B7C -3
b7H -1

b7F -1

started to rub her chest on him. Sne removed his pants and fondled
hig private with her hand until he was erect. 8She then raped him. He

was told “the next time it will be a man.” After this he told the |

interrogatoras that he made the oath to UBL., He also started to
complain of being tortured in Bagram. It should be noted that[::;;:]
has been guestioned numercus times since arriving at Guantanamo Bay
and this is the first time he has mentioned this alleged sexual
assault. It is possible that this is an effort on] |s part to
retract his earlier statements regarding his cath to UBL.
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[Footer A: /18/02Guantanamo Bay, Cuba
ALIHINTORMATIGN: CONTATNED _
265A-MM-C991025/21/02 HEREIN.TS \UNCLASSIELECHEXCERT
. . WHEREVSHOWH:OPHERWLEE
he -1 SA
b7¢ -1
]
[Header A: 265A-MM-C99102
' b6 -3,4
‘ b7 -1
] b7F —’1
05/21/2002. b1
be -1,3,4
b7C -1.,3.4
On 18MAY02 wasre- 0 '
interviewed by Special Acentl FBI, Language Specialis and a b7 -1

After being advised of the identity of the investigating
wided the following information:
patg; Bi-0%-z805 -
l‘. S :' CLASSIPIED BY ‘B1S79DMH/ SCE/edGl i0420VERIRT
REASON: 1.4 ()
DECLAZSLFY: ON: (3-05-2030

AZEnT and pUIpose o THICIVIEW,)

e -3 4 initially refused to answer questions unless he was released from his present cell. When asked
' about his previous statement about being a member of { dvised that he only
B7C -3,4  ade that statement because he was being beaten. When asked aboui
57D -1 would only state that he knows him to be 2 member o ladvised that he joined the
BIF -1 Taliban, not
T g bé -2
SECRET =~ DETAINEES-4067
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was then asked to provide the details of his travell

b -3,4,5

L7C -3,4.!

b7p -1

- ' . BIF -1
uppotts the jihad '
was unable to provide any further information about

b§ ~3.,4
When asked about his connections with Usama bin Laden ldemed ever meefing oreven .. 5,
seeing him! He only knows of bin Laden through the media,

b7n -1
b7 -1
refised to cooperate any further, and the interview was terminated. b6 -3.4
b7C -3.4
b7D -1
bIE -1

DETAINEES-4068
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[Footer A: /14/2002Guantanamo Bay, Cuba

265 A-MM-C9910208/18/2002

TFO SA] , W

]
{Header A: 265A-MM-C99102

bE -3,4

08/14/2002 1 bTC =34

b7b ~1
] D7F -1
08/1 8/2002 ALT IHE‘ORMATIDN CON”A,’;L.E}E}

HEREIN,IS UNCLASSIPIED .
HATEI2F10-Z004 Y hlS?gnmﬁfscEfada TDAEEVE 415

I(Hereaﬂer referred to asl : l bE -1 2 3

I b7C -1.2,

.

fwas interviewed at Camp Delta, U.S. Naval Base, Guantanamo Bay, Cuba, by

Special Agent (SAY) JU.S. Federal Bureau of Investigation (FBI) Joint Terrorism Task ""® ™*

Force (JTTF), Special Agent] |Air Force Office of Special Investigations (AFOSI), andl C BTE -1
.S. Department of Defense (DoD) Contract Language Specialist (CLS). The interview was
conducted over the course of six dafs including August 15, August 16, August 17, August 20, August

22, and August 23, 2002, provided the fol]owmo information:

n-Governmental Organizations
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P -1

BIF -1

b6 -3,4,5
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Hih -1

b7F -1

[Watermark B: FD-302a (Rev. 10-6-95)
Continuation of FD-302 of, On, Page

]

b6 -3,4,
b1 -3,4
b7n -1

b7F -1

b6 ~3,4
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NCitff\CASEDATANnvestiy, .ons\Planners & Financiers (NAE) Cases |- Pagedofs -
b ~3.4
biC -2,
b6 -3,4 b7D -1
b7C -3,4 bIF -1
b7D -1
b7F -1
The Taliban were the ruling authority The Taliban would patrol the streets
carrying Kalishnikov rifles] [ After
September 11, 2001, theard of the terrorist attacks on the United States over the radio. In

October, 2001, bombing began in Afghanistan

b5 ~3,4,
pIC 3,4
p7L -1

b7F -1

vhere he was eventually turned over to United States

authorities,

:::]explained that during his detention by the U.S. military in Kandahar, Afghanistan, he was b6 -3,
beaten by some guards as he was laying face down on the ground. He stated that he was not resisting, BIC *3

and was beaten for apparently no reason. further stated that there were cther guards that ., _,
treated him very well.
bTE -1
b6 -3,4
b7C¢ -3.4
b7D -1
b78 -1 b6 3,4
L:'TC -3,
h?ﬁ -1
b7E -1
b6 -3,4,5
b7Cc -3,4.5
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b7C -4

b6 -3,4,5
b7C -3,4,5
LD -1
bTF -1

k6 -3,4,5
b7C ~3,4,E
570 -1
BLIF -1
bkE -3,4,5
BIC -3,4.,5
B7D -1
CBTF -1
b& -3,4,
. b7C -3,4
h7D -1
' BTF -1
Photo Identification
| bE -3, 4
as shown Guantanamo Bav Cuba detainee photo book numbexi , e 3 4
only identified individuals who he had seen since being detained by the Pakistant and United btates ’
authorities. v 7D -1
CBIF -1
b6 -3,4  He was also shown the FBI International Terrorism photo (IT) book§ onl},; identified

BIC -3, 4 LADEN (UBL) from the book. He stated that he had se€n UBL 10 2 Pakistani newspaper,
stated that he had heard on the radio that UBL had fought with the MUJAHIDEEN against

7D -1 .
the Russians.

BT -1
b6 -1,2,3,
o . bIc 1,23
On August 20, 2002, SA advised hat videotapes showing UBL's bodyguards ~ ®7® %
would soon be available to investigators. and SA left the room for a short period o7y -1
time, during whichj engaged in conversation with CLS| | cLS! {advised I
that during this time, stated that people are capable of altering videotape with computers.
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b2 -4
J i lvas shown a photograph
I The photograph showed a man closely resembling krandmg b6 -3.4
beside UB1J "] The photograph was b7¢ -3,
obtained by . |50 -3
| llater stated that the man in the photograph was .

not him, and that if it were him, then the photograph must have been altered.

At this point, the interview was concluded.

Filename: \Citffs\CASEDATA\Investigations\Planners & Financiers (NAE)
be -4 Caseq Witnesses\MO00056\Restricted Reports\302s\FBI302 18 Aug
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08/24/2002 ) 202

I 1Hercaﬁer referred o as[ [ b6 -1,2.3,.
[ ' J b7C -1,2,3

i | was interviewed at Camp Delta, U.S. Naval Base, Guantanamo Bay, Cuba, by .45

Special Agent (SA)l_‘__q_____J{LS. Federal Bureau of Investigation (FBI) Joint Terrorism Task =~
Force (JTTF), Special Agen Air Foree Qffice of Special Investigations (, I

U.S. Department of Defense (DoD) Contract l.anguage Specialist (CLS). | - '
provided the following information:

explained that during his detention by the U.S. military in Kandahar, Afghanistan, he was  ps -2,4
beaten by some guards as he was laying face down on the ground. He stated that he was not resisting, .. 5

and was beaten for apparently no reasosn. rther stated that there were other guards that b7p -1
treated him very well.
$ bL7F -1

08/14/2002Guantanamo Bay, Cuba

265A-MM-C9910208/24/2002

TFO SA jnw b6 -1

b7C -1
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This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property cf the
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265A-MM-C9910201/13/2003

SA FBI, Dallas Division
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[Header A: 265A-MM-C99102

ALL I:WORMMIQN CDNTAINED
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BIC -3, 4
BTR «1 1
b7F ~1 o e [T
£i2-10-2004
01/13/2003 : &{ giﬁgs:map BY 61873 DHHT BCEY,
SECFET SIASSIIIED BY SLSIOSHEIHCH
DECLABRIEY. ON: 12710-2029
i
was mierviewed on OT/OR700T by SA) ¥Bi, Dallas
Division. Present during the interview was and a language specialist "% 77
who provided Arabic translation. After being informed of the identify of the mterv:ewmg agent and the P7¢ -1.
purpese of the interview, rovided the following information; b7D -1

g .
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b6 -3,4,5

BIC -3,4,5

b7D wl]

B7F -1

bE -3,4,5
b7C ~3,4,5

b7D -1

b7F -1

b6 ~3,4,5
v7C -3,4,

k7D -1

L7F -1

hbout the bombing of the USS Cole in

Yemen, or any other terrorist act Iseemed genuinely shocked by the terrorist attacks
on 09/11/2001. :

s b6 -3,4,5
B7C -3,4,5
b7D -1

b7F -1

hwe -3,4,5
bIC -3,4,
BID -1

b1F ~1
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bs -3,4,5
b7C -3,4.5
transicrred to the custody of the United States. B
b7F -1
bE -3,4
While in captivity at the original detention camp in Guantanamo Bay, Cuba, was beaten ..,
by U.S. Military Police Officers without justification. A full account of that beating has been provided I
in previous inferviews,
b7F -1

Filename: \Citffs\CASEDATA\Investigations\Operations CelNGTMO Electronic {iles\302s b6 -3,4
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01/22/2003 204

(3%J1/??/7ﬂﬂ?l b6 -1,3,4

b7C -1.,3,

WASTNTERVIEWED AT CAMP DELTA, GUANTANAMO BAY, CUBA. THE INTERVIEW
WAS CONDUCTED BY FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATIONS SPECIAL AGENT]

-1

THE INTERVIEW WAS CO ) LANGUAGE AND pIE -1

TRANSLATED BY CONTRACT LI‘NGUIS% | AFTER BEING
INFORMED OF THE IDENTITY OF THE INTERVIEWING AGENT PROVIDED THE
FOLLOWING INFORMATION:

b6 -3.4 WHEN ASKED IF HE HAD ANY KNOWLEDGE REGARDING

pic -3,4 | [REPLIED THAT HE

b7D -1 HAD NO IDEA AND WANTED TO BE ASKED DIRECT Q ING HIMSELF.

B7E 1 HE WOULD NOT ANSWER ANY QUESTIONS ABOUT msi |

IN REPLY TO BEING ASKED } l

bé -3,4,
b7C ~3,4
b7D -1

b7F -1

HE WAS UNABLE TO PROVIDE A

DESCRIPTION OF|

b6 ~3,4
b7C ~3,4
bTD -1

BTF -1

DENIED BEING A MEMBER 0}] HE = b6 -3.4

KNEW OF ITS EXISTENCE AND STATED THAT IT WAS SOME TYPE OF A POLITICAL 676 -3,
ORGANIZATION. THERE VER ANY NEED FOR HIM TO HAVE ANY TYPE OF 67D -1
DEALING WITH THEM AS ALSO UNAWARE OF ANY RELATIONSHIP BETWEEN _
AND AL-QAEDA.
DENIED BEING A MEMBER OF AL-QAEDA, WORKING FOR THEM IN ANY
CAPACITY OR EVER TRANSFERRING MONEY ON THEIR BEHALF. | | I
bt -3.,4
HE FURTHER NOTED NEVER HEARING OF AL-OAEDA UNTIL HE WAS IN AFGHANISTAN. b7¢ -3,
b7 -1
b7 -1
I
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FURTHER DENIED ANY KNOWLEDGE OF UBL'S ASSOCIATION WITH AL-QAEDA.

b6 -3,4
B7C¢ -3,

k7D -1

COULD NOT RECALL HIS NAME _ b7F -2

AND WAS UNABLE TO PROVIDE A DESCRIPTION.

bl oy
b6 -3,4 ) :L =y
b7C -3,4
b7D -1

b7F -1

b6 -3,4 | WAS THEN ASKED IF HE WAS ENCOUNTERING ANY PROBLEMS OR KNEW OF

bic -3.4  ANYTHING WHICH SHOULD BE BROUGHT TO THE INTERVIEWER'S ATTENTION. HE

o . STATED THAT A LOT OF THE BROTHERS WERE STILL UPSET ABOUT THE DETAINEE
WHO HAD ATTEMPTED SUICIDE SIX DAYS EARLIER. SEVERAL OF THE BROTHERS
WERE STILL SAYING THAT HE WAS BEATEN BY THE GUARDS. HE WANTED TO KNOW
IF HIS BROTHER WAS STILL ALIVE AND WONDERED IF A COUPLE OF BROTHERS COULD
VISIT HIM TO ENSURE THAT HE WAS NOT DEAD. HE FURTHER COMMENTED THAT -
SEVERAL OF THE BROTHERS WERE EXTREMELY UPSET, AND HE WAS AFRAID THAT
OTHERS MIGHT ATTEMPT SUICIDE. HE NOTED THAT SEVERAL OF THE BROTHERS b6 -3,4
WERE BECOMING WEAK AND BEGINNING TO LOSE THEIR FAITH.[ ___ BTATED THAT »7c -3,4
SEVERAL BROTHERS BECAME EXTREMELY AGITATED WHEN GUARDS REPORTEDLY . p7o -1
TOLD SEVERAL OF THE DETAINEES THAT THEIR BROTHER HAD ATTEMPTED SUICIDE . _,
BECAUSE HIS FELLOW BROTHERS WERE NOT NICE TO HIM AND HEDID NOTFITIN. -

b7F -1

STATED THE ISSUES REGARDING THE KORAN LED TO THIS. IT WASJUSTA ' 16 -3.4
MATTER OF TIME BEFORE SOMETHING LIKE THIS OCCURRED. HE COMMENTED THAT . _, ,
THE KORAN SHOULD NOT BE USED AS A FORM OF PUNISHMENT. ALSO, THE
SEARCHING OF THE KORAN NEEDS TO BE LOOKED INTO. THE GUARDS NEED TO BE
MADE AWARE OF HOW THEY ARE HUMILIATING THE KORAN. bIE -1

k7D -1

DETAINEES-4083

b6 -2
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03/20/2003
208 b6 -3.4
On 3/20/2003, was iptervicwed e
at Camp Delta, U.S. Naval Base, Guantanamo Bay, Cuba. ATabic transfalion services were provided by ’
a military linguist. p7p
b6 -3,4 b7F -1
brc 3,4 | [advised the interviewing agent that he was well.
B0 -3
bE -1 The purpose of this interview was to build rapport with this detainee. As a result, no investigative
information was obtained.
be -3,4
Detaineg [however, reiterated the statement he made during his previous interviews, on b7¢ -3,4
3/14/2003 and 3718703, that he would not provide any information until the U.S. Government and b7R -1
interrogators in Camp Delta changed the way it treated the Muslim holy book, the Koran. BTF -1
b6 -3,4 Moreover[ ]continued, an incident in the camp yesterday, which canse some areas of the
b7C -3.4 cami_tg_b_ﬁ_lg_gk«:ﬂ_dntm, was based on the grard's abuse: of the Koran. As a result of this incident and
I wha laimed were the resulting beatings and further mishandling of the Koran, he was
e going to shut-down and refuse to talk at all. b -3,4
T -
. bIC -3.,4
When asked for specifics refused to respond. i I
bE -3,4
b7C -3.4 lsubsequently responded and conveyed the following claim. Yesterday, the detainces in ™% ™
N isolation were removed from their cells for physical exercise. When they returned, they found that their
Korans, which had been removed earlier, had been returmed by the guards.
BTEF -1 o
be -3,
stated that it was an abuse of the Koran for non-believers to handle the Koran. [::] e
oatinued that they would much rather have them all rémoved than have them handled by BIe 3.
the guards. b -1
Fd:L INE‘DRMA., XON CONTAINE.D bIF -1
HmREIN I UNCLABSTRIED
DEDTE, §1+05-2008 By BASTSONELECR Y
bé -3,4
b7C -3,4
b7 -1 stated that he understood the United Statss to support the freedom of rehglon Why was
b7 -1 it then, he asked, that the Koran was used as a weapon.
B6 -3,4
Ltated that each detainee should be able to decide if they want a copy of the Koran or ?
Tot. For those who do not, he stated, the guards should remove them all and no longer remove them and B7e o3
return them at will. b7D -3
) b7F -1

$265A-NY-(9902-AA481, 265A-NY-280350
[3/20/2003 2

\\\\ b6 -3,4

b7C -3,4

b7D -1
B7F -1 b6 -2 DETAINEES-4084
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be -2, 4
b7C ~3.,4
b78 -1

b7F -1

b6 ~3,4
bTC ~3,4
bTD -1

bTE -1

b6 ~3,4
bIC -3, 4
BTD -1

b7F ~1
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04/14/2003 206

he -1,2,3. 4

b7C ~1,2,3,

was interviewed on April 10, 2003 at Camp Delta, United States

Naval Base, Guantanamo Bay, Cuba by SA Federal Bureau of Investigation SAI::MD -1

Naval Criminal Investigative Services (NCIS). Aravic/English translation was provided by v7r -1
After being advised of the purpose of the in!erviewt—__jprovided the following

information:

was interviewed as a follow up to a polygraph examination that he had taken on

At the beginning of the interview was shown the book "September 11 - A Testimony.
when shown the initial photograph of one burning tower, with an airplane approaching Ehc
second fo

04/02/2003.

ver asked if the airplane was 2 military plane. He was informed that it was commercial. b6 3,4

had previously not seen any pictures of the attacks and his only exposure to them was a story 7 -3,

he heard on Pakistani radio that spoke of a prayer service in Mecca, Saudi Arabia for ,,
the victims hsked why USAMA BIN LADEN (UBL)committed the attacks? Heasked =~
why UBL hafed Amenca and why he killed innocent people? When told that UBL had committed the ‘

attacks in the name of Islam, esponded "Taat's a lie." His comment was reflective of his
belief that the attacks were not consistent with the true meaning of Islam and were not made to refute
what the interviewer had told him.

When confronted about his difficulties with the polygraph especially on questions that centered around I
his being in Afghanistan and receiving military trainin insisted that he told the truth and

accused the polygrapher of "Playing with the machine.‘i was told that no such thing b6 3.4
happened and it was enforced on him that there was no doubt that the interviewers knew he was lying.

bic -3,

Jvas told by a Red Cross worker that the "polygraph is a lie" and is not an accurate test. ~ »7 -1

[described the Red Cross worker as male, lcng moustache, salt and pepper hair, speaks BIF 1

Arabic but is not an Arab was again told that the polygraph is an accurate test and that the
Red Cross workers are not mvestigators and should not advise him on his case.

|

]continued 1o insist that he was telling the truth. He first stated that he never went 1o LE -3 ¢

Afghanistan and immediately followed that with a question, "What would be the problem if I did go? It's . _;
an Islamic country." l:f:was told that there would be no problem with him going. '

B7D -1
accused Pakistani Police with giving him electric shocks and U.S. troops of beating him. »'F 1
He said he was yelled at constantly by interrogators in Kandahar and then admitted lying to-them.
old the interrogators in Afghanistan that he had gone to Afghanistan with two traveling
companions to bring food and perform charity Work.[ lied to the interrogétors in Kandahar
because he felt that if he didn't say what the interrogators wanied, they would continue to beat him.
bé ~3,4

was then shown a photograph of himselif taken by %i@,s in Kandahar end asked ;. _;

To poInt Gut where any bruises or signs of a beating were located |then admitted to lying

about the beatings. 2l
b7F -1
continued to be uncooperative and insist {hat he was innocent and not lying now.
ALL INFORMATTON “CONTAINED
YEREIN IS UNCLASSIFIED DETAINEES-4086
b6 -2
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was told that if he did not cooperate the interview would be terminated. The interview was pe
then ended. B7C =3,
$ BID -1
b7F -1
04/10/2003Guantanamo Bay, Cuba
265A-MM-C99102-AA288 b6 -1
S FBI = e 1
SA INCIS
™~

be -2

b7c -2
$265A-MM-C99102-AA288 oo

D4/10/2003 2 °7¢ 34
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